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Zápis z 8. zasedání Osadního výboru Vrchoviny 

konaného dne 17.10.2024 v 18:00 hodin 

v hasičské zbrojnici ve Vrchovinách 

PŘÍTOMNI: Lada Dubská, Miroslav Hofmann, Ludmila Horáková, Robert Konvalina, Mgr. Hana 

Rydlová, Mgr. Radek Schneider, Ing. Kateřina Schneiderová, Václav Suchánek, Bc. Patricie 

Vadroňová            (9) 

HOSTÉ: 

OMLUVENI: Milan Horáček, Vlastislav Horáček       (2) 

 

PROGRAM 

1. Informace z RM/ZM 

2. Kamenný mostek Vrchoviny 

3. Studie modernizace telekomunikační infrastruktury Vrchoviny 

4. Stanovení investičních priorit na rok 2025 

5. Požadavky na TS 

 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

Předsedkyně zahájila 8. jednání Osadního výboru Vrchoviny, z jednání před zahájením byli 

omluveni Milan Horáček, Vlastimil Horáček. Na jednání byli přivítání noví členové M. Hofmann a V. 

Suchánek, kterým byly předány jmenovací dekrety. 

  

1. Informace z RM/ZM 

RM 44 a následně ZM 14 schválilo dva nové členy OV Vrchoviny pro volební období 2022-2026, 

pana Miroslava Hofmanna a Václava Suchánka.  

RM 45 zadala požadavek na oficiální vyjádření OV Vrchoviny ke Studii modernizace 

telekomunikační infrastruktury Vrchoviny firmou CETIM.  

RM 45 uložila úkol k projednání s obyvateli Vrchovin možnosti trvalého průjezdu osobních vozidel 

do 3,5 t přes zrekonstruovaný most ve Vrchovinách.  

 

2. Kamenný mostek Vrchoviny  

Na základě RM 45 opět otevřena diskuze kolem kamenného mostku Vrchoviny. RM uložila OV úkol 

projednat průjezd vozidel do 3,5 t s obyvateli Vrchovin. Předloženo stanovisko projektanta, který 

dopravu po mostě nedoporučuje a uvádí důvody. Most byl od samého začátku projektován pro pěší 

a cyklisty, s mimořádným průjezdem vozidel obsluhy. K zadanému úkolu sdělujeme, že názor 

občanů je vhodné zajistit jinou cestou. V této situaci se zdá být projednání s obyvateli/dotazníkové 

šetření v porovnání se stanoviskem projektanta jako bezpředmětné. OV k tomuto bodu přijímá dvě 

usnesení.  
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Z podrobnějšího jednání: 

Dlouze rozebírána historie a postoje jednotlivců k projektování opravy mostu. MH – společně s VS 

se zastávali o obnovení historického vzhledu a využití mostu. VS – hluková studie byla požadována 

pouze k projektované lávce, ne ke kamennému mostu, a nebyla zamýšlena jako prostředek 

k omezení průjezdnosti mostu pro osobní dopravu. HR - v minulosti jsme byli rádi za cokoliv, co by 

obnovilo průchodnost místa a na co by město poskytlo finance, chtěli jsme, aby se zajistil přechod 

pro pěší a cyklisty. KS – že je v původním vzhledu je plus, měli bychom být rádi a zajistit, aby se ten 

vzhled co nejdéle zachoval a nezničil se průjezdy vozidel, které nerespektují dopravní značení. 

 

Usnesení 1 k bodu 2:  

OV Vrchoviny souhlasí se zachováním současného stanoveného dopravního značení a 

využitím, jaké bylo dáno projektovou dokumentací.  

PRO:  6 PROTI:  3 

 

Usnesení 2 k bodu 2:  

OV doporučuje zajistit názor občanů jinou možnou cestou (např. dotazník ve Zpravodaj).  

PRO: 7 PROTI: 2 

 

 

3. Studie modernizace telekomunikační infrastruktury Vrchoviny 

V září 2024 proběhlo informování zástupcem firmy CETIM o možném zájmu modernizovat 

telekomunikační infrastrukturu na území Vrchovin, kde je tato firma výhradním vlastníkem 

nadzemního vedení. Jednalo by se dle jeho slov o výměnu starého telefonického vedení za optický 

kabel. Zástupce firmy byl odkázán k jednání na odborné útvary města, neboť OV není výkonným 

orgánem. Sdělujeme, že OV Vrchoviny bere předloženou studii na vědomí, nebrání se možné 

modernizaci v území. Nadzemním vedením je v místní části řešeno i vedení NN. Jedná se o studii, 

kterou je nutné v dalších krocích dopracovat (doplnění připojení k nově postaveným domům, 

výměna a doplnění sloupů). 

  

Usnesení: 

OV Vrchoviny bere na vědomí předloženou Studii modernizace telekomunikační 

infrastruktury a nebrání se možné realizaci optické sítě ve prospěch obyvatel místní části 

Vrchoviny.  

PRO: 9 PROTI: 0 
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4. Stanovení investičních priorit na rok 2025 

Každoročně řešený bod před projednáváním rozpočtu na následující rok. OV Vrchoviny stanovil 

akce pro rok 2025 a žádá o jejich řešení. Těmito akcemi jsou:  

• Řešení cyklodopravy ve Vrchovinách (cyklostezka Ammann – Vrchoviny; Vrchoviny – 

Jesinky)  

• Rekonstrukce hasičské nádrže  

• Řešení mostků u č.p. 115, 118, 119 

• Zpevnění a přemístění kontejnerového stání pod viaduktem 

• Řešení zpevněných ploch pro parkování u budovy čp. 60 (místní knihovna) 

 

Stanovení pořadí priorit pro rok 2025 bude dodáno OMM (ORM) v samostatném dokumentu mimo 

zápis, po vyjádření všech členů OV.  

 

5. Požadavky na TS 

OV Vrchoviny žádá o řešení těchto záležitostí: 

- Uvolněná dlažba na schodnicích (schodiště u č.p. 65) – řešení v rámci TS / reklamace 

v rámci stavby kruhového objezdu. 

- Cesta k č.p. 98 (ke starému drážnímu domku) – zpevnění příjezdové cesty/údržba cesty, jejíž 

část je ve vlastnictví města. Prosba o budoucí péči.  

- Oprava cesty kolem hasičské zbrojnice (přístup ke vchodu) – řešení frezingem ke zpevnění 

cesty.  

- Cesta na hřbitov – u vjezdu z hlavní silnice (nahrnutý štěrk) 

- Kontejnerové stání u č.p. 60 – odbahnění / sražení terénu, který je nad úrovní vydlážděného 

stání. 

 

V době zápisu bylo již s TS řešeno.  

 

 

 

POUŽITÉ ZKRATKY 

OV – osadní výbor, RM – Rada města, ZM – Zastupitelstvo města, NN – nízké napětí,  

TS – Technické služby, OMM – Odbor majetku města, ORM – Oddělení rozvoje města 

 

 

ZAPSALA 

Ing. Kateřina Schneiderová                                                               Ve Vrchovinách, dne 30.10.2024 


